
             Zápis z verejného zhromaždenia občanov obce Snakov 

konaného dňa 7.01.2018 o 15.00 hod. v kultúrnom dome v Snakove. 

 
Na zhromaždení bolo prítomných 146 osôb / podľa prezenčnej listiny/. 

Ďalej boli prítomní:  dekan Radovan Kuzmiak z Hrabského 

                                  o. Slavomír Zahorjan 

                                  o. Igor Čikoš      

 

   Zhromaždenie otvoril starosta obce Ing. Ján Bijalko, privítal prítomných , oboznámil 

prítomných s dôvodom zhromaždenia t.j. výstavbou pastoračného centra pre Rómov  a dal 

slovo o. Igorovi Čikošovi.  

    O. Igor Čikoš sa predstavil ako kňaz poverený pastoráciou Rómov. Informoval 

o doterajších aktivitách a pokrokom ktorý dosiahli  Rómovia z obce  v duchovnej oblasti.  

Vizuálne predstavil podobné pastoračné centra ktoré boli vybudované v iných obciach. 

     Na o. Čikoša nadviazal  vo svojom príspevku o. Zahorjan a zvýraznil duchovné poslanie 

v pastorácií Rómov a potrebu napredovať v tejto oblasti.    

      V následnej diskusií vystúpilo 15 občanov , vo svojich príspevkov ocenili vyspelosť 

snakovských Rómov a dobrú úroveň spolužitia a zároveň niektorí vyslovili obavu že 

v plánovanom centre sa budú schádzať aj Rómovia z iných obci a tým bude ohrozená 

bezpečnosť a nárast kriminality. 

V podobnom duchu sa niesli aj ostatné diskusné príspevky, z ktorých vzišiel záver.  

      Dekan R. Kuzmiak na záver zrekapituloval na čom sa zhodla väčšina prítomných : 

- Pastoračné centrum sa nebude stavať. 

- Snakovskí Rómovia budú slúžiť liturgie v kaplnke, a tiež aj v cerkvi.  

- Vzdelávacie aktivity môžu robiť v kultúrnom dome.   

 

 

 

 

 

                                                                                   Ing. Ján Bijalko 

                                                                                     Starosta obce 


